



protokoll styrelsemöte nr.4
Datasektionen 2018/2019
2018-09-24

protokoll styrelsemöte 4

Styrelsemöte för Datasektionen klockan 18.00 den 24 september 2018 i C349.

§ 1. Formalia

1. Närvaro

Peter Panduro, ordförande
Eric Sundäng Peters, vice ordförande
Kim Steenari, UBS
Christina Källkrans, arbetsmarknadskontakt
Närvarade vid Punk 3

2. Mötets öppnande

18:09

3. Val av mötesordförande

Peter panduro

4. Val av mötessekreterare

Eric S. Peters

5. Val av justerare tillika rösträknare

Kim Steenari

6. Adjungeringar

Jonas Jacobsson
Närvarade vid punkt: 1, 2.3 och 3

Pontus Eriksson
Närvarade vid punkt: 1, 2.3 och 3

7. Anmälan av övriga frågor

Sund: Uppföljning av div. saker från förra mötet.



protokoll styrelsemöte nr.4
Datasektionen 2018/2019
2018-09-24

Sund: Diskussion om styrelseutskott.
Kim: Representanter.
Peter: Sektionsmöte 1.

8. Fastställande av dagordning

Mötet beslutade att fastställa dagordningen.

9. Publicering på internet

10. Föregående mötesprotokoll

Inte justerade

§ 2. Meddelanden och diskussionspunkter

1. Runda bordet

Ordf:

Letat nycklar, troligen hittat alla förutom två.

D6/kassör har inte skrivit övernycklarna än.

Hållt i teambuilding

Städat doris

Kallat och hållt i sektionsmöte 0.

Varit med på data:ordfrad

Uppdaterat driven med 1 stout.

Uppdaterat hemsidan, finns lite kvar.

Beställt spegatter, äntligen.

200 data, 200 rymd, 100 Y, 50 styret (gula med guldtråd), 50 aktiva (gula med silvertråd)

Kort info mail om lilla-D huset. Träffa alla ordförande och lokalansvariga, kommer mer inom kort.

Ansökt om bidrag från kåren angående sektionsmiddagen, fått 1682 kr totalt.

Ordfrad:

teambuildat, bowling och middag

info om stil kort: alla aktiva kan köpa billigt stilkort.

nomivering till årets lärare

KF0 nu på tisdag och kf1 på torsdag veckan efter.



protokoll styrelsemöte nr.4
Datasektionen 2018/2019
2018-09-24

VOrdf:

Mätfel behjälplig.

Data:ordfrad

dra dom tightare sektionen

gemensamt: 30e

Peter föreslår att avsluta med gemensamt.

Städat och inventer Doris

Drive städet

Försökt förbättra kommunikation med xp-el och stv, går sådär.

Kassörråd.

Ska fixa med reglemente papper inför sektionens möte 1.

prog.för. har en grillkväll den 5:e

UBS:

Hjälpt med mätfel också

teambuilding, sektionens möte 0.

möte om årets lärare.

Inte GU mötet idag.

Städat Doris

Fixat programrådsrepresentanter för Rymd

DDos och Mätfel fixar för rymd o Y.

2. Veckobrev

Sök programrådsrepresentant. kontakta UBA

fb event för grillkväll och sittning om dom hunnit upp.

3. LITA

Föredragare: Peter Panduo

Bilaga: -

Tvådelad diskussion. Först och främst ska vi gå igenom allting inför torsdagens event. Men styrelsens tankar och visioner kring LITA:s framtid ska diskuteras.

Inför Torsdagen:

Vilka är med: Peter och Kim närvarar

Tider: 17:00 börjar bord ställas fram. Ett databord med roll-upp och sälja märken.



protokoll styrelsemöte nr.4
Datasektionen 2018/2019
2018-09-24

17:30 kommer företag, några lite tidigare för kylplats etc.

Bokat mat för 200:e pers och allt från stuk är fixat.

Ska höra med Ola om drinkbiljetter.

Dubbelkolla med STUK om alkoholtillstånd i ljusgården.

18:00 börjar mässan, presentation från datastyret och luleå näringsliv.

19:00 ska maten vara färdigt.

Hur många anmälda är det?

131 studenter.

27 företag. (1-2 personer per företag)

Hur många anmälningar förra året:

ca 100

Gå ut direkt till programmen på lektioner/föreläsningar?

ta hjälp från resten av styret och DDoS.

När är vi klara?

Företagen drar 21:00. sen ihop pack, tar ca 30 min.

Peter fixar märken etc etc.

Klädkod: TKL mössa och styrelse piké, ovve undanbes. Peter föreslår svart nertill.

Skarvkablar, fråga stuk och kåren.

Framtiden om LITA:

Ordf: Vi samarbetar med Luleås näringsliv som låser oss lokalt. Hur ser möjligheter att bjuda in icke-luleå företag.

Dom säljer in det till företag för det är just lokalt.

Att breda för in mer pengar och kan bli mer relevant för våra studenter.

t.ex. rymden, finns inget lokalt i luleå för rymden.

Förra året kom saab som kunde marknadsför lite sånt.

Det är luleå näringsliv som rekryterar företag medans sektionens tar bara hand om det på plats.

Det finns garanterat för Data och Y.

Pusha mer för Y och Rymd.

§ 3. Beslutspunkter

1. Nominering av KF-ledamöter

Föredragare: Peter Panduro



protokoll styrelsemöte nr.4
Datasektionen 2018/2019
2018-09-24

Bilaga: 4.3.1

Pontus Eriksson Jirbratt och Jonas Jacobsson har var och en nominerat sig till KF-ledamöter för Datasektionen. På sektionsmöte 4 förra året beslutades det att samtliga val till vakanta poster remitterades sektionsstyrelsen tills det finns en vald valberedning.

Förslag till beslut:

Pontus Eriksson Jirbratt föreslår styrelsen

att nominera Pontus Eriksson Jirbratt till Datasektionens kårfullmäktigeledamot 2 på nästkommande sektionsmöte.

Jonas Jacobsson föreslår styrelsen

att nominera Jonas Jacobsson till Datasektionens kårfullmäktigeledamot 3 på nästkommande sektionsmöte.

Styrelsen beslutar:

att nominera Jonas Jacobsson till Datasektionens kårfullmäktigeledamot 3 på nästkommande sektionsmöte.

att nominera Pontus Eriksson Jirbratt till Datasektionens kårfullmäktigeledamot 2 på nästkommande sektionsmöte.

§ 4. Övriga frågor

Sund: Uppföljning av div. saker från förra mötet.

Vi har fixat en to-do list.

Sund: Diskussion om styrelseutskott.

tldr: använd utskotten.

Kim: Representanter.

Behövs en från varje klass, helst två.



protokoll styrelsemöte nr.4
Datasektionen 2018/2019
2018-09-24

äldre studenter: inte vårt ansvar.
Peter: Sektionsmöte 1.
Vi kör på onsdag 3:e oktober.
Allt ska vara klart senaste onsdag lunch.

§ 5. Avslutande formalia

- 1. Nästa möte**
Tisdag 2:e oktober kl 18:00 i C349.
- 2. Mötets avslutande**
kl 19:50.

Eric S Peters

Eric S. Peters
Vid protokollet

Kim Steenari

Kim Steenari
Justerare

Peter Panduro

Peter Panduro
Ordförande